
      

 

 

 

PROCES – VERBAL 

 

            Încheiat azi  07 06 2022  în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

Băiculeşti, care a avut loc la sediul acestuia, în urma convocării făcute cu 3 zile 

înainte.  

            Sedinţa a avut urmatoarea ordine de zi: 

             - Proiect hotărâre privind aprobarea colaborării/parteneriatului între UAT 

comuna Băiculești și  Județul Argeș prin Consiliul Județean Argeș în vederea 

depunerii aplicației de finanțare pentru apelul de proiecte ”Microbuze electrice 

pentru elevi” finanțat prin Programul Național de Redresare și Reziliență al 

României, Componenta C15 :Educație - Reforma 6 :Actualizarea cadrului 

legislativ pentru a asigura standarde ecologice de proiectare, construcție și dotare 

în sistemul de învățământ preuniversitar; Investiția 10: Dezvoltarea rețelei de școli 

verzi și achiziționare de microbuze verzi – primar; 

              Pentru şedinţa extraordinară de astăzi preşedinte de şedinţă rămâne  

domnul consilier Rosoiu Ion, ales  în şedinţa extraordinară din data de 02 05 2023, 

toţi consilierii prezenţi fiind de acord.        

            Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor şi 

constantă că sunt prezenţi 13 din cei  15 consilieri în funcţie, au lipsit domnii 

consilieri locali: Bănică Liviu Corneliu și Voica Costel . 

            Preşedintele de şedinţă  supune aprobării consiliului local ordinea de zi a 

şedinţei, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

            Trecut la punctul  ordinei de zi: Proiect hotărâre privind aprobarea 

colaborării/parteneriatului între UAT comuna Băiculești și  Județul Argeș prin 

Consiliul Județean Argeș în vederea depunerii aplicației de finanțare pentru apelul 

de proiecte ”Microbuze electrice pentru elevi” finanțat prin Programul Național de 

Redresare și Reziliență al României, Componenta C15 :Educație - Reforma 6 

:Actualizarea cadrului legislativ pentru a asigura standarde ecologice de proiectare, 

construcție și dotare în sistemul de învățământ preuniversitar; Investiția 10: 

Dezvoltarea rețelei de școli verzi și achiziționare de microbuze verzi – primar, 

unde secretarul comunei citeşte materialele întocmite şi proiectul de hotărâre, face 

precizările necesare şi pe marginea lor se poartă următoarele discuţi: 

            Primarul comunei prezintă importanța acestei colaborări cu  Consiliul 

Județean Argeș, privind achiziționarea microbuzului școlar.  

                Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de 13 consilieri 

prezenţi,  devenind hotărârea nr. 34. 

            Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat. 
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